
                                  PÖYTÄKIRJA                            Etelä-Pohjanmaan Suunnistus 
ry.

Etelä-Pohjanmaan suunnistus ry:n johtokunnan kokous 11.11.2024

Paikka: Rajula, Seinäjoki
Aika: 18:00 
Läsnä: Jari Åkerman

Marja Erkkilä
Mikko Mäkitalo

Pertti Luuri
Merja Högnäsbacka, siht.
Roope Näsi

Juha Nivukoski
Kati Mutikainen
Kati Närvä 

Mauno Näsi, toiminnantarkastaja

1. Avaus

 Etelä-Pohjanmaan Suunnistus ry:n puheenjohtaja Jari Åkerman avasi kokouksen 
klo 18.15.

2. Päätösvaltaisuuden toteaminen

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Syyskokous / palkitsemistilaisuus

 Syyskokous pidetään su 8.12.2024 klo 16. Lapualla Rasti-Simpsiöllä.
 Toimintasuunnitelman koostaa Marja Erkkilä. Aineistot toimitettava Marjalle 1.12. 

mennessä. Kati Närvä koostaa talousarvion.
 Mauno Näsiä pyydetään jatkamaan toiminnantarkastajana. Varatilintarkastajana 

Jorma Kaataja.
 Johtokunnasta erovuorossa Juha Nivukoski, Kati Närvä ja Roope Näsi.
 Valmennustuet jaetaan syyskokouksessa. Juha Nivukoski koostaa viime vuoden 

mukaisesti listan valmennustukeen oikeutetuista. 

4. Liittymis- ja jäsenmaksut sekä kilpailuvero 2025

 Ehdotetaan syyskokoukselle pitäytymistä edellisvuoden lukemissa:
o Liittymismaksu: 85 €
o Jäsenmaksu: 80 € / vuosi
o Mestaruuskilpailuvero: 0,80 € (<201)

1,00 € (201 - 300)
1,20 € (>300)
HiSu ja PySu   ½ edellisistä.
AM-kisojen ulkopuolisista osanottajista ei 
peritä kilpailuveroa.

o Kompassitapahtumat: Oman seuran nuoret eivät maksa kilpailuveroa.

5. Pj:n ja johtokunnan jäsenten sekä toiminnantarkastajien palkkiot vuodelle 2025

 Puheenjohtajan palkkio: -
 Johtokunnan palkkio: -
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 Kilometrikorvaus: 0,27 € /km (valmentajalle)
 Tilintarkastajien palkkio: laskutuksen mukaan (jos laskuttaa)

6. Sektoriasiat

Talous, Kati Närvä:
 Jäsenmaksun maksanut 10 seuraa. 
 PySu-cup tuloja tullut 250 €. 
 Osa valmennustuista on jätetty lunastamatta.

Tiedotus, Roope Näsi:
 Sähköpostilista ja Whatsapp-ryhmät käytössä.
 Tero Kaksosen laatima EPSUn lista vuodelle 2024 on julkaistu netissä.

Nuorisovalmennus, Juha Nivukoski:
 Valmennus on hoidettu pääosin seuratasolla itsenäisesti sekä seurayhteistyönä. 

Tiedotettu avoimista leireistä. Yhteistä tekemistä yli seura- sekä lajirajojen tulisi 
suunnitella. 

 Alueen suunnistajille tullut kansallista ja kansainvälistä menestystä.
 Leimausleirille toivotaan aktiivista osallistumista niin lasten kuin aikuistenkin osalta. 

Talkooväkeä tarvitaan Kuortaneelle.

Koulutus, Marja Erkkilä:
 SSL:n koulutuksista tiedottaminen. Koulutukset toteutettu webinaareina. Kattava 

tarjonta.

Harrastesuunnistus, Merja Högnäsbacka:
 Iltarastien tilastointi on vielä vaiheessa. Osa seuroista on lähettänyt tiedot. 
 EPSU-kortit loppumassa. Vastaava ja osa seuroista teki laminoituja kopioita 

jaettavaksi.

Kilpailu, Mikko Mäkitalo:
 Kisat pidettiin suunnitellun mukaisesti. Erikoispitkän osalta AM/SM-synkronointi ei 

onnistunut. 
 Uuden kauden kilpailukalenteria on suunniteltu eteenpäin. Syyskokouksessa 

vahvistetaan kisojen pitäjät ja ajankohdat.
 Lasten radoille tulee saada nimetty valvoja.

Karttavastaava, Pertti Luuri:
   

Nuoriso, Kati Mutikainen:
 Kompassitapahtumiin osallistuttiin aktiivisesti. 
 Yhteisen leiritykseen ja harjoituksiin on tullut alueen seuroilta kyselujä, joten ensi 

vuodelle yritetään toteuttaa leiri.

Puheenjohtaja, Jari Åkerman:
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7. EPSU-kortti 2025

 Ehdotetaan syyskokoukselle, että hintoihin ei tehdä muutoksia. EPSU-kortti 75 € ja 
kertamaksusuositus 7 €.

 Osalla seuroista on vielä joitakin vanhoja kortteja, mutta osa seuroista otti 
kuluneella kaudella käyttöön laminoituja kopioita kortista. 

 Tilataan vanhoihin kortteihin tarroja sekä lisäksi 500 kpl uusia kortteja.

8. Kilpailukalenteri 2025
 Käytiin kilpailukalenteria tulevien vuosien osalta läpi. Osa kisoista suosittuja, osalle 

haaste löytää pitäjiä.
 Vuoden 2025 kilpailukalenteri vahvistetaan syyskokouksessa.
 Kati selvittää Kompassitapahtumien järjestäjät.

9. Muut esille tulevat asiat
 Keskusteltiin jäsenseuroista, jotka eivät ole aktiivisia.
 Tilinpäätöksestä on keskusteltu SeAMKn kanssa.
 Juha Nivukoski välitti kiitokset Jukolan toteutukseen osallistuneille. Positiivista 

palautetta tullut kilpailujen järjestämisestä. 

10. Kokouksen päättäminen
 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.35.
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